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Sitno, 24 kwietnia 2014 roku 
 

ST.0002.VI.47.2014 
 

Protokół Nr XLVII/2014 

R a d y  G m i n y 
 Sitno 

z dnia 24 kwietnia 2014 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno, 

- w sprawie zmian w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, 

- sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Sitno na lata 2014 

– 2016”. 

5. Sprawozdanie z oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla gminy 

Sitno. 

6. Sprawozdanie z działalności i współpracy Gminy z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2013. 

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

9. Sprawy różne. 

10. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Antoni Gazda 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Janusz 

7. Mazurek Jerzy 

8. Niedźwiedź Zygmunt 

9. Ostapińska Dorota 

10. Palikot Piotr 

11. Pawlicha Bogdan 

12. Stefańczuk Zbigniew 

13. Szajnoga Marek 

14. Tarkot Alina 

15. Tukiendorf Edward 
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Ad. 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XLVII Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych i gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 

Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy 

Panią Jolantę Hryciuk, Panią kierownik GOPS Barbarę Tor oraz organizacje 

pozarządowe: Panią Teresę Twardziszewską ze Stowarzyszenia Rozwoju 

i Promocji Gminny Sitno, także Panią Dominikę Witkowską ze Stowarzyszenia 

LGD „Ziemia Zamojska”.  Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 

14
40

. 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy 15 Radnych, co stanowi pełne quorum potrzebne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad sesji 

i zapytał czy są do niego uwagi. 

Dalej Pan Sekretarz poprosił, aby punkt 4 dotyczący uchwał został 

zrealizowany w późniejszej części sesji, ponieważ uchwały w sprawie zmian 

w planie są w trakcie przygotowywania. 

Ponieważ uwag więcej nie było Przewodniczący poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad wraz z proponowanymi zmianami. 

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym. 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał 

i Wniosków weszli nw. Radni: Antoni Gazda, Zygmunt Niedźwiedź, Leszek 

Kozak. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani 

do jej składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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Ad. 5 

 

Sprawozdanie z oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla gminy 

Sitno. 

 

Sprawozdanie z oceny zasobów pomocy społecznej przedstawiła Pani 

kierownik GOPS Barbara Tor. 

Pan Juszczak zapytał,: „ jak wyglądał poziom pomocy w naszej Gminie, 

na tle innych gmin. Chodzi o udział procentowy, tzn. ile osób jest objętych 

pomocą, w stosunku do liczby mieszkańców gminy.  

Pani Tor wyjaśniła, że nie ma żadnego wskaźnika procentowego, jednak 

nie wypadamy, jeszcze tak źle, jeśli chodzi o ilość osób, którym jest potrzebna 

pomoc Opieki społecznej, w stosunku do gmin zlokalizowanych bardziej na 

wschód takich jak np. gmina Dołhobyczów.    

 

Ad. 6 

 

Sprawozdanie z działalności i współpracy Gminy z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2013 

 

 Sprawozdanie przedstawił Pan Sekretarz. 

 Pan Sekretarz powiedział, że mamy 17 organizacji pozarządowych w tym 

10 OSP. W 2013 roku zostały przeznaczone pieniądze między innymi  

na Klub Sportowy, Stowarzyszenie Inicjatyw Społecznych w Sitnie, 

Stowarzyszenie Nad Czarnym Potokiem, „Brama Lwowska”, Stowarzyszenie na 

rzecz rozwoju Jarosławca.  Zakupiono 320 krzesełek plastikowych na trybuny 

na boisku w Sitnie, za które Gmina będzie musiała teraz zapłacić. 

 Dalej Pan Sekretarz poinformował, że w dniu jutrzejszym o godz. 9
30

 

odbędzie się wspólne spotkanie integracyjne poświęcone współpracy 

z organizacjami pozarządowymi.  

 

 

Ad. 7 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas 

Poruszając zagadnienia: 

1. Sprawy częściowych remontów dróg powiatowych i wykonania chodnika; 

2. Instalacji solarnych ( podpisywanie umów z mieszkańcami); 

3. Inwestycyjne (punkt widokowy w Kornelówce, Muzeum w Cześnikach, 

Czołki – wiele rzeczy nie zostało ujętych w projekcie, które musimy 
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dzisiaj przyjąć bądź zanegować, a więc sprawa elektryki, ścianki facjaty, 

sieć wod-kan i kominy); 

4. Drogi gminne (Jarosławiec-Stara Wieś-chcemy ją wciągnąć do FOGR-u 

jednak nie jest jeszcze gotowy projekt, natomiast wstępnie jest 

przygotowany kosztorys na drogę Rozdoły w kierunku do Horyszowa 

Polskiego, dlatego też chcemy wykonać 300m tej drogi – koszt około 

75tys. zł ze strony naszej i 35-40tys. zł ze strony zarządu województwa); 

5. Sprawy strażackie (zaproszenia na święto dnia strażaka, zakup sprzętu 

i umundurowania dla OSP) 

6. Sprawy gospodarcze; 

7. Sprawy kulturalne; 

8. Wznowienia wydania Pani Popławskiej odnośnie szkoły w Sitnie ( koszt 

około 3tys. zł za 500-600szt. książek); 

9. Organizacji spotkania z okazji 65 rocznicy funkcjonowania Biblioteki 

w Sitnie; 

10.  Wybory do Parlamentu Europejskiego; 

11.  Wniosków na dopłaty do gruntów; 

12.  Oświadczeń majątkowych radnych. 

 

 

Ad. 8 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Pan Kozak zapytał,: · „jakie ma znaczenie, czy ktoś ma centralne 

ogrzewanie, czy też nie przy podpisywaniu umów na instalację solarną, 

ponieważ pracownicy o to pytają przy podpisywaniu umów. 

Pan Wójt odpowiedział, że nie ma to znaczenia ważne, aby była bieżąca 

woda, a nie centralne ogrzewanie. 

Pan Sekretarz poinformował, że mieszkańcy opowiadają, iż założenie 

instalacji solarnych, będzie wiązało się z opłatą adiacencką, co jest nie prawdą. 

Następnie, jeśli chodzi o centralne ogrzewanie to chodzi tutaj o fakt, rozeznania 

- czy jest kotłownia, czy też nie, która by umożliwiła montaż bojlera na ciepłą 

wodę. Jednak najistotniejszą rzeczą jest bieżąca woda zimna, która zasila 

zbiornik. 

Pan Szajnoga zapytał,: „czy ktoś, kto założył już instalację solarną na 

własny koszt, może sobie jeszcze dołożyć paneli. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że nie widzi żadnych przeciwwskazań. 

Następnie Pan Szajnoga powiedział,: „że uważa, iż warto byłoby złożyć ten 

projekt na drogę w Jarosławcu Stara Wieś, ponieważ ta droga służy nie tylko 

mieszkańcom, ale i tym, którzy jeżdżą tą drogą – będzie to duże odciążenie dla 

drogi hrubieszowskiej”. 
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Pan Sekretarz stwierdził, że musimy zrobić, chociaż ten odcinek tej drogi, 

gdzie mieszkają mieszkańcy. 

Pan Jerzy Mazurek powiedział,: „(…) że uważa, iż trzeba zrobić budynek 

w Cześnikach już tak jak należy łącznie z tymi rzeczami, które nie zostały ujęte 

w projekcie pomimo dodatkowych kosztów, ponieważ nikt nie będzie do nich 

jeszcze raz wracał”. 

Pan Palikot zapytał, czy Gmina zrobi drogę w stronę Pana Chadaja, 

ponieważ tam drogi nie ma. 

Pan Wójt, że trzeba będzie się tym zająć. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że nie ma, czym się martwić, ponieważ obok jest 

tren gminy i nadleśnictwa, więc najwyżej się przesunie drogę. 

Pan Stefańczuk zapytał o drogę w Horyszowie Nowej Kolonii u Pana 

Hyżego. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że 50-60m asfaltu będzie zrobione. 

Następnie Pan Sekretarz wyjaśnił, że w Horyszowie, będzie połączono 

biblioteka szkolna z biblioteką publiczną, a wiec problem pomieszczenia na 

siłownię zostanie rozwiązany. 

Pan Janusz Mazurek poprosił, aby kursował autobus MZK nr 10 na Czołki. 

Następnie Przewodniczący odczytał pismo od MZK w sprawie wydłużenia 

linii nr 10, w którym to MZK żąda zwiększenia środków o kwotę 67 473,00zł za 

wydłużenie w/w linii. 

Pan Sekretarz poinformował, że udało się wydłużyć ostatni kurs autobusu 

na Cześniki – Kolonia Górna, na Stanisławkę autobus, też kursuje, jeśli chodzi 

o wydłużenie kursu nr 10 do Sitna to będziemy negocjować. 

Pan Przewodniczący odczytał wniosek Koła Gospodyń Wiejskich 

w sprawie sfinansowania zakupu krzeseł. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że nie miałby nic przeciwko sfinansowaniu 

tych krzeseł tylko cena jest bardzo wysoka w Horyszowie są krzesła po 18zł za 

1szt., a tu wychodzi 160zł 1szt. 

Pan Jerzy Mazurek zapytał, czy budynek w Jarosławcu jest już prawnie 

uregulowany. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że jest ustalona wspólnota jednak jest brak zarządu. 

Dalej Pan Sekretarz poinformował, że na spotkaniu sołeckim w Jarosławcu 

była część pieniędzy przeznaczona z funduszu sołeckiego na siłownię 

zewnętrzną i na chodnik w kierunku szkoły od kierunku Sitna. 

Pan Wójt powiedział, że zastanowimy się nad pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku z KGW w Jarosławcu. 

Kolejno Pan Przewodniczący odczytał pismo Starosty Zamojskiego 

w sprawie podziału powiatu zamojskiego na okręgi wyborcze. 

Następnie Pan Borowiec poinformował, że w dniu dzisiejszym odbyło się 

posiedzenie Komisji Rolnictwa, na którym poruszono problem dróg 

powiatowych, gminnych, melioracji oraz zakrzaczeń. Ponadto Komisja 

poruszyła temat zakupu ładowarki, a także zaproponowała podjęcie uchwały 
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w sprawie minimalnej odległości elektrowni wiatrowych od zabudowań, jak 

również podjęcie uchwały w sprawie wydobycia gazu łupkowego ( chodzi 

o przeciwdziałanie metodzie szczelinowania z wykorzystaniem chemii). 

Poruszono również temat sfrezowania pniaków.   

Pan Sekretarz odpowiedział, że geofizyka dostała plany wszystkich dróg 

i w poniedziałek będzie objazd po gminie, celem sprawdzenia zniszczenia dróg 

przez geofizykę. 

Dalej Pan Sekretarz poinformował, że sprawa sfrezowania pniaków 

zostanie skierowana do sądu. 

Następnie Pan Sekretarz wyjaśnił, że jeśli chodzi o meliorację to 

w ubiegłym roku zostało wykopanych 5700m rowów. Pan, który to kopał chce 

w tej chwili wyrównać rowy za kwotę 8,9tys. zł –ze środków własnych gminy. 

Natomiast spółka wodna z własnych środków ma zrobić cały odcinek od 

Janówki w stronę Horyszowa, w Jarosławcu być może będą, też robić coś we 

własnym zakresie. 

Kolejno Pan Sekretarz poinformował, o firmie z Podgrodzia, która skupuje 

wszystkie opony oprócz rolniczych. 

Pan Jerzy Mazurek poprosił o przełożenie chodnika w Cześnikach koło 

kościoła. 

Pan Palikot powiedział, że Panie opiekunki autobusów szkolnych powinny 

wysiadać z autobusu i odbierać dzieci i tak samo odwrotnie, a nie siedzieć 

w autobusie. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że zwrócimy na to uwagę. 

  

   

 

Ad. 9 

 

Sprawy różne 

 

Sprawy różne zostały zrealizowane wraz z interpelacjami i zapytaniami 

Radnych. 

 

Ad. 4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 15 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

1) ·Uchwała nr XLVII/254/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 24 kwietnia 2014 r. 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/199/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 6 

czerwca 2013 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 
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uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno. 

 

 Pan Sekretarz omówił uchwałę. 

 

Po dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

2) ·Uchwała nr XLVII/255/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 24 kwietnia 2014 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno. 

 

Pan Sekretarz szczegółowo omówił uchwałę. 

 

Po dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

3) ·Uchwała nr XLVII/256/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 24 kwietnia 2014 r. 

w sprawie: uchwalenia „Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Sitno na lata 2014 – 2016”. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad. 10 

 

 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

Protokół Nr XLVI/2014 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 

obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy Państwo Radni zapoznali się  

z Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokół w głosowaniu 

jawnym przy 13 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się. 
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Ad. 11 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Piotr Harczuk            Edward Tukiendorf 


